

# **EU-Konformitätserklärung EU-Declaration of Conformity**



Produktbezeichnung: Kommutator – Gehäuse – Motoren mit den Bezeichnungen

KG...; OK...

Product identification: Commutator - Case - Motors named

KG...; OK...

Der Hersteller / Manufacturer

Anschrift / Adress

**Groschopp AG - Drives & More** 

**Greefsallee 49** 

D - 41747 Viersen

Diese Konformitätserklärung wird unter der alleinigen Verantwortung des Herstellers ausgestellt.

Wir bestätigten hiermit die Konformität unserer Europäischen Produkte zur Richtlinie des Parlamentes und des Rates vom 01.09.2020

### 2011 / 65 / EU RoHS

und bei Produkten die mit einer Betriebsspannung zwischen 50 und 300 Volt Wechselspannung und 75 und 300 Volt Gleichspannung betrieben werden die Richtlinie des Europäischen Konformität zur Parlamentes und des Rates vom 29.03.2014:

# 2014 / 35 / EU Niederspannungsrichtlinie

unter Anwendung der harmonisierten Normen:

EN 60034 - 1 (2011-02)EN 60034 - 5 (2007-09) EN 60664 - 1 (2008-01)

This declaration of conformity is issued under the sole of responsibility of the manufacturer.

We declare hereby the conformity of our products according to the Directive dated 01.09.2020 of the European Parliament and of the Council:

### 2011 / 65 / EU RoHS

and, in addition, conformity of its products of operational voltages between 50 and 300 V alternating voltage, and 75 and 300 V direct voltage, according to the Directive dated 29.03.2014 of the European Parliament and of the Council:

# 2014 / 35 / EU Low Voltages Directive

based on harmonized standards:

EN 60034 - 1 (2011-02)EN 60034 - 5 (2007-09)EN 60664 - 1 (2008-01)

Viersen, Februar 21

Dieter Heichelt

i.A. / pp

Leiter Qualitätsmanagement



